
Kort oppsummering fra årsmøtet 17.08.2024 

Vi var 26 stk. Kaffe og kake i bra vær. 

Referat fra årsmøtet i fjor godkjent. 

Valgkomiteen: Torbjørn Saatvedt redegjør for endringer i styret. Alt er på plass så nær som ny 

formann. Bernt tar etter hvert på seg som ny formann, med John Østlie som ny vegmester 

Gjennomgang av årsberetning. Det var ingen spesielle tilbakemeldinger på rapporten. 

Forslaget om å utbedre bru over Øyåa ble vedtatt. Forslaget om utbedring av indre p-plass ble 

presentert. Dette må det jobbes litt videre med. 

Etter gjennomgang av årsrapport ble formann takket av. 

Bernt gjennomgikk deretter sin rapport. 

Solveig tok deretter regnskapet. God økonomi i MVV. Årskontingent endres ikke. Litt VIPPS-nedgang. 

Regnskapet anses som godkjent. 

En festkomite foreslås. 

I åpen runde ble det ikke diskutert noe spesielt. 

 

 

 


